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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 19. januar 2012 stil-
let følgende spørgsmål nr. 232 (Alm. del) til ministeren for sundhed og fore-
byggelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie 
Løhde (V).

Spørgsmål nr. 232:
”Kan ministeren forklare, hvori regeringens politik vedrørende akutfunktionen i 
Svendborg adskiller sig fra den tidligere regerings, når ministeren henviser til 
netop det Ekspertudvalg, som den tidligere regering nedsatte?”

Svar:
Regeringen har – i modsætning til den tidligere regering – inviteret Region 
Syddanmark til en dialog om problemstillingen, og der har været holdt møde 
mellem ministeriet og regionen herom. Regionen har i denne dialog tilkendegi-
vet, at man ønsker en fælles akutmodtagelse i Svendborg i form af en fuldt 
udbygget funktion til betjening af ca. 200.000.

Jeg skal i øvrigt henvise til min besvarelse af SUU alm. del spørgsmål 222. 

Med venlig hilsen

Pia Olsen Dyhr     /      Hanne Agerbak
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